
Rada Miejska w Tułowicach 

Radni - Sesja 

Protokół nr II/24 

II Posiedzenie Rady Miejskiej w Tułowicach w dniu 24 maja 2024 r. 

Obrady rozpoczęto 24 maja 2024 o godz. 16:30, a zakończono o godz. 19:25 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Andrzej Bojkowski 

2. Krzysztof Cykowski 

3. Dominika Drążek 

4. Tomasz Gala 

5. Michał Kuciński 

6. Elżbieta Kuzdrowska 

7. Piotr Mazurkiewicz 

8. Jan Michalski 

9. Marcin Patrys 

10. Adam Pestka 

11. Andrzej Pochopień 

12. Sylwia Szklorz 

13. Piotr Szmidt 

14. Anna Wojciuk-Nowak 

15. Agnieszka Zawadzka 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Tomasz Gala otworzył II sesję Rady Miejskiej w Tułowicach. 

Poinformował, że na mocy ustawy o samorządzie gminnym obrady są transmitowane na 

żywo, nagrywane i rejestrowane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk,  

a nagrania obrad dostępne są w Biuletynie Informacji Publicznej, na stronie internetowej 

Urzędu oraz w sposób zwyczajowo przyjęty. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Sprawdzenie obecności.  

 

 



Wyniki głosowania 

 

OBECNY: 15, NIEOBECNY: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

OBECNY (15) 

 

Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Michał Kuciński, 

Elżbieta Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, 

Andrzej Pochopień, Sylwia Szklorz, Piotr Szmidt, Anna Wojciuk-Nowak, Agnieszka 

Zawadzka 

 

Przewodniczący stwierdził kworum i przywitał przybyłych oraz oglądających sesję. 

 

Podziękował za pracę byłym sołtysom oraz pogratulował wyboru ich następcom. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Gala powiedział, że propozycję porządku obrad 

wraz z zaproszeniem na sesję Radni otrzymali poprzez system eSesja, odczytał jego zapisy. 

Przewodniczący ogłosił 5-cio minutową przerwę. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski poprosił o zmianę porządku obrad polegającą na zdjęciu 

punktów dotyczących uchwały budżetowej oraz wieloletniej prognozy finansowej. 

 

3. Głosowanie w sprawie zmiany porządku obrad 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Głosowanie w sprawie zmiany porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

 

Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Michał Kuciński, 

Elżbieta Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, 

Andrzej Pochopień, Sylwia Szklorz, Piotr Szmidt, Anna Wojciuk-Nowak, Agnieszka 

Zawadzka. 

 

Przewodniczący stwierdził, że wniosek o zmianę porządku obrad został przyjęty, następnie 

odczytał zmieniony porządek obrad. 

 

 



4. Głosowanie w sprawie zatwierdzenia zmienionego porządku obrad. 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie zatwierdzenia nowego porządku. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Głosowanie w sprawie zatwierdzenia zmienionego porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Michał Kuciński, 

Elżbieta Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, 

Andrzej Pochopień, Sylwia Szklorz, Piotr Szmidt, Anna Wojciuk-Nowak, Agnieszka 

Zawadzka 

 

Przewodniczący stwierdził, że zmieniony porządek obrad został przyjęty. 

 

5. Przyjęcie protokołu z I Sesji Rady Miejskiej z dnia 6 maja 2024 r.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Gala powiedział, że protokół został Radnym 

wysłany zgodnie ze statutem i jest dostępny na eSesji. 

 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcie protokołu z I Sesji Rady Miejskiej z dnia 6 maja 2024 r.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Michał Kuciński, 

Elżbieta Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, 

Andrzej Pochopień, Sylwia Szklorz, Piotr Szmidt, Anna Wojciuk-Nowak, Agnieszka 

Zawadzka 

 

Przewodniczący stwierdził, że protokół został zatwierdzony. 

 

 

 

 



6. Przedstawienie przez Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego spraw 

organizacyjnych dotyczących pracy Rady Miejskiej w nowej kadencji 2024 - 2029. 

 

Przewodniczący Rady Tomasz Gala poinformował, że posiedzenia Komisji i sesje będą 

organizowane w ostatnich tygodniach miesiąca o godz. 16:00, Komisje w poniedziałki, a sesje 

w czwartki, w miesiącu lipcu jest przerwa wakacyjna. 

Poprosił Burmistrza o zakup nowych tabletów dla Radnych i laptopa dla Przewodniczącego. 

Obecny na sesji mieszkaniec zaproponował, żeby zamiast zakupu oddać te urządzenia do 

serwisu. 

Przewodniczący zakomunikował swoje dyżury dla zainteresowanych mieszkańców w każdy 

poniedziałek w godz. 16:00 – 17:00 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie powołania stałych Komisji Rady. 

 

Przewodniczący powiedział, że na wspólnym posiedzeniu Komisji sposób powoływania Komisji 

stałych została omówiona, poprosił Wiceprzewodniczącego o odczytanie treści Uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Cykowski odczytał zapisy uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania stałych Komisji Rady.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

 

Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Michał Kuciński, 

Elżbieta Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, Andrzej 

Pochopień, Sylwia Szklorz, Piotr Szmidt, Anna Wojciuk-Nowak, Agnieszka Zawadzka 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu liczbowego i osobowego Komisji Budżetu  

i Spraw Gospodarczych. 

 

Przewodniczący zapytał czy są pytania, wobec braku chętnych do zabrania głosu poprosił 

Wiceprzewodniczącego o przedstawienie zapisów uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Cykowski odczytał zapisy procedowanej uchwały. 

 

Przewodniczący Tomasz Gala zarządził głosowanie. 

 

 



Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu liczbowego i osobowego Komisji Budżetu i Spraw 

Gospodarczych. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Michał Kuciński, 

Elżbieta Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, Andrzej 

Pochopień, Sylwia Szklorz, Piotr Szmidt, Anna Wojciuk-Nowak, Agnieszka Zawadzka 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu liczbowego i osobowego Komisji Spraw 

Społecznych. 

 

Przewodniczący zapytał czy są pytania do uchwały, wobec braku chętnych do zabrania głosu 

poprosił Wiceprzewodniczącego o przedstawienie zapisów uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Cykowski odczytał zapisy procedowanej uchwały. 

 

Przewodniczący Tomasz Gala zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu liczbowego i osobowego Komisji Spraw 

Społecznych. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

 

Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Michał Kuciński, 

Elżbieta Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, Andrzej 

Pochopień, Sylwia Szklorz, Piotr Szmidt, Anna Wojciuk-Nowak, Agnieszka Zawadzka 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

 

 

 

 



10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu liczbowego i osobowego Komisji 

Rewizyjnej. 

 

Przewodniczący zapytał czy są pytania do uchwały, wobec braku chętnych do zabrania głosu 

poprosił Wiceprzewodniczącego o przedstawienie zapisów uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Cykowski odczytał zapisy procedowanej uchwały. 

 

Przewodniczący Tomasz Gala zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu liczbowego i osobowego Komisji Rewizyjnej.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

 

Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Michał Kuciński, 

Elżbieta Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, Andrzej 

Pochopień, Sylwia Szklorz, Piotr Szmidt, Anna Wojciuk-Nowak, Agnieszka Zawadzka 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu liczbowego i osobowego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. 

 

Przewodniczący zapytał czy są pytania do uchwały, wobec braku chętnych do zabrania głosu 

poprosił Wiceprzewodniczącego o przedstawienie zapisów uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Cykowski odczytał zapisy procedowanej uchwały. 

 

Przewodniczący Tomasz Gala zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia składu liczbowego i osobowego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

 



ZA (15) 

 

Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Michał Kuciński, 

Elżbieta Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, Andrzej 

Pochopień, Sylwia Szklorz, Piotr Szmidt, Anna Wojciuk-Nowak, Agnieszka Zawadzka 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia cen za usługi przewozowe w publicznym 

transporcie zbiorowym w zakresie zadania o charakterze użyteczności publicznej w 

gminnych przewozach pasażerskich. 

 

Przewodniczące Rady przypomniał, że projekt uchwały na wspólnym posiedzeniu Komisji 

przedstawiła Pani Kinga Chodorowska oraz Burmistrz, zapytał czy są chętni do zadania pytań 

dotyczących uchwały. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu poprosił Wiceprzewodniczącego o przedstawienie 

zapisów uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Cykowski odczytał zapisy procedowanej uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia cen za usługi przewozowe w publicznym transporcie 

zbiorowym w zakresie zadania o charakterze użyteczności publicznej w gminnych przewozach 

pasażerskich. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

 

Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Michał Kuciński, 

Elżbieta Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, Andrzej 

Pochopień, Sylwia Szklorz, Piotr Szmidt, Anna Wojciuk-Nowak, Agnieszka Zawadzka 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski przekazał dodatkowe informacje w sprawie przewozów. 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy dla drogi wewnętrznej w Szydłowie. 

 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji, 

wobec braku chętnych do zabrania głosu poprosił Wiceprzewodniczącego o przedstawienie 

zapisów uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Cykowski odczytał zapisy procedowanej uchwały. 

 

Przewodniczący Tomasz Gala zarządził głosowanie. 

 



Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy dla drogi wewnętrznej w Szydłowie..  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

 

Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Michał Kuciński, 

Elżbieta Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, Andrzej 

Pochopień, Sylwia Szklorz, Piotr Szmidt, Anna Wojciuk-Nowak, Agnieszka Zawadzka 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Tułowic. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został szeroko omówiony na 

wspólnym posiedzeniu Komisji. 

 

Dyskutowano na temat zapisów uchwały. 

W dyskusji wzięli udział Radni: 

- Anna Wojciuk-Nowak 

- Sylwia Szklorz 

- Michał Kuciński 

- Dominika Drążek 

- Tomasz Gala 

- Sylwia Szklorz 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Cykowski odczytał zapisy procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Tomasz Gala zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Tułowic. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Elżbieta 

Kuzdrowska, Piotr Mazurkiewicz, Piotr Szmidt, Agnieszka Zawadzka 



PRZECIW (7) 

Michał Kuciński, Jan Michalski, Marcin Patrys, Adam Pestka, Andrzej Pochopień, Sylwia 

Szklorz, Anna Wojciuk-Nowak 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie diet radnych Rady Miejskiej w Tułowicach oraz sołtysów. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został szeroko omówiony na 

wspólnym posiedzeniu Komisji. 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Cykowski odczytał zapisy procedowanej uchwały. 

Radny Michał Kuciński przedstawił stanowisko dotyczące diet. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie diet radnych Rady Miejskiej w Tułowicach oraz sołtysów.  

Wyniki głosowania 

 

ZA: 8, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (8) 

Andrzej Bojkowski, Krzysztof Cykowski, Dominika Drążek, Tomasz Gala, Piotr Mazurkiewicz, 

Jan Michalski, Piotr Szmidt, Agnieszka Zawadzka 

 

PRZECIW (6) 

Michał Kuciński, Marcin Patrys, Adam Pestka, Andrzej Pochopień, Sylwia Szklorz, Anna 

Wojciuk-Nowak 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Elżbieta Kuzdrowska 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała została podjęta, następnie przypomniał 

poszczególne zmiany dotyczące diet. 

Radny Michał Kuciński przedstawił propozycje zmian, zgłaszane przez Komitet Razem dla 

Gminy Tułowice. 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2024 r (punkt zdjęto z 

porządku obrad) 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. (punkt zdjęto z 



porządku obrad) 

18. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Tułowic między Sesjami. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski omówił czynności i spotkania, które odbył w okresie 

międzysesyjnym. 

 

19. Informacja Burmistrza Tułowic dotycząca podjętych czynności w związku z 

nieprzyjemnymi zapachami na terenie Tułowic. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski wyjaśnił procesy technologiczne obróbki drewna w Firmie, 

przypomniał o prośbie skierowanej do jej Zarządu o niezwłoczne informowanie Urzędu  

o występujących problemach, co zadziałało tylko raz. Poinformował o piśmie wystosowanym do 

Firmy, wzywającym do zaprzestania produkcji i wizycie jej Szefa w Urzędzie. 

 

20. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady 

Miejskiej między Sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Tomasz Gala wymienił czynności wykonywane w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Radny Michał Kuciński zapytał czy można wykorzystać TV Tułowice do zaprezentowania 

mieszkańcom filmiku przestrzegającego zwłaszcza osoby starsze przed cyberprzestępczością, na 

co Burmistrz odpowiedział twierdząco. 

 

21. Odpowiedzi na listy i zapoznanie się z otrzymaną korespondencją od poprzedniej Sesji. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że nie było takiej korespondencji, wspomniał o Jubileuszu 

60-lecia Szkoły Podstawowej. 

 

22. Odpowiedzi na wolne wnioski z poprzedniej Sesji oraz Komisji Wspólnej. 

 

Przewodniczący stwierdził, że na poprzedniej sesji nie było takich wniosków. 

 

23. Interpelacje i zapytania radnych (na piśmie). 

 

Radna Anna Wojciuk-Nowak przedstawiła swój wniosek o przeniesienie pojemnika na 

przeterminowane leki do Apteki przy ulicy Porcelitowej. 

 

Radny Andrzej Pochopień przedstawił złożone wnioski dotyczące koszenia terenów zielonych 

na terenie sołectw oraz informacji o stanie dróg gminnych. 

Burmistrz Andrzej Wesołowski wyjaśnił, że przepisy obligują Gminę do posadowienia 

pojemnika na przeterminowane leki w PSZOK-u potwierdził, iż warto pochylić się nad 

zwiększeniem ilości tych punktów. Potwierdził, że od 3 czerwca zostanie podpisana umowa  

z osobą, która będzie kosiła trawę na terenie sołectw. 

 

24. Wolne wnioski. 

 

Radny Adam Pestka zapytał czy będzie podpisana umowa z nowym lekarzem. 

Andrzej Wesołowski przekazał wiedzę, że jest podmiot, który jest zainteresowany świadczeniem 

usług w ramach POZ, w najbliższych dniach ma odbyć się spotkanie w tej sprawie. 



 

Radny Andrzej Pochopień przekazał w imieniu strażaków sprawę naprawy  autopompy  

w Goszczowicach, na co Burmistrz Andrzej Wesołowski wyjaśnił sytuację straży w Gminie oraz 

możliwościach finansowania. 

W dyskusji udział wzięli również Radni: Andrzej Pochopień, Sylwia Szklorz. 

 

Radna Sylwia Szklorz przekazała prośby mieszkańców o utworzenie na RSZOK-u miejsca 

składowania azbestu do momentu uzyskania środków na utylizację, prośbę mieszkańców ulicy  

1 Maja o monitoring oraz powiększenie placu zabaw.   

 

Przewodniczący Tomasz Gala oddał głos mieszkańcowi Gminy, który wypowiedział swoje 

zdanie na temat finansów Gminy. 

Przewodniczący Rady poprosił jeśli jest możliwość techniczna o zamontowanie progu 

zwalniającego obok kościoła, przy przejeździe ścieżki pieszo-rowerowej oraz   

o pomieszczenie dla Koła Gospodyń Wiejskich w Tułowicach. 

 

Radny Andrzej Bojkowski poruszył temat bezpieczeństwa na skrzyżowaniu ulic 1 Maja  

z Kościelną, poprosił o zwiększenie tego bezpieczeństwa poprzez zamontowanie progów 

zwalniających lub w inny sposób. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski wypowiedział się na temat wysokości swojego wynagrodzenia. 

 

Radna Sylwia Szklorz przypomniała, że wnioskowano na posiedzeniu Komisji, aby obniżyć 

kwoty nie tylko Burmistrzowi, ale również Radnym. 

Radna zapytała czy na przebudowę oczyszczalni będzie brany kredyt. 

Burmistrz Andrzej Wesołowski poinformował o przygotowanym Planie Funkcjonalno-

Użytkowym, wytłumaczył różnicę pomiędzy szacunkami a przetargami. Wyjaśnił, że obecnie 

trwają prace projektowe i jeszcze nie jest znana kwota inwestycji, która ostatecznie wyjaśni się po 

przetargu.  

Radny Adam Pestka wspomniał o programach w zakresie sportu, z których Gmina może 

korzystać. Poruszył problem braku współpracy. 

Rozmawiano o możliwościach pozyskiwania środków zewnętrznych, w dyskusji udział wzięli 

Radni:  

Agnieszka Zawadzka, Adam Pestka, Michał Kuciński, Burmistrz Andrzej Wesołowski, Elżbieta 

Kuzdrowska. 

 

Radny Michał Kuciński poruszył temat funkcjonowania TV Tułowice, Burmistrz Andrzej 

Wesołowski potwierdził możliwość zgłaszania propozycji materiałów do nagrań. 

 

Burmistrz Andrzej Wesołowski złożył życzenia z okazji Dnia Samorządu. 

 

Dyrektor Tułowickiego Ośrodka Kultury Magdalena Duda-Oleksy zabrała głos w sprawie 

organizowanych  wydarzeń. 

 

 

 

 

 

 



 

25. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący podał terminy następnych spotkań: sesja 28 maja br. godz. 16:00; wspólne 

posiedzenie Komisji 24 czerwca br. godz. 16:00; sesja 27 czerwca br. godz. 16:00 

W związku ze wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej w Tułowicach 

Tomasz Gala zamknął II sesję Rady Miejskiej w Tułowicach. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Tułowicach 

Tomasz Gala 

Przygotował(a): Iwona Węgrowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


